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Faciliteitengemeenten Vlaamse Rand  -  Adviezen provinciegouverneur

Kan de minister voor het jaar 2019 en 2020 een overzicht (met een beknopte toelichting) 
geven van de dossiers inzake de handelingen van de gemeentebesturen van de zes 
faciliteitengemeenten in de Vlaamse Gordel, die hij voor nader onderzoek aan de 
provinciegouverneur van Vlaams-Brabant heeft doorgestuurd?

In welke daarvan heeft de gouverneur reeds een advies verstrekt en welk gevolg werd 
daaraan door de minister gegeven?
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op vraag nr. 293 van 21 mei 2021
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In 2019 zijn er geen dossiers met betrekking tot de 6 faciliteitengemeenten rond Brussel 
geweest die voor nader onderzoek aan de provinciegouverneur van Vlaams-Brabant 
werden doorgestuurd, noch door mijn voorganger, mevrouw Homans, noch door mezelf.

In 2020 heb ik twee dossiers voor nader onderzoek aan de provinciegouverneur van 
Vlaams-Brabant doorgestuurd. Ze hadden beide betrekking op de naleving van de 
taalwetgeving door de gemeente, het ene in Drogenbos, het andere in Kraainem.

Dossier Drogenbos
Het dossier van Drogenbos vond zijn aanleiding in uw mededeling tijdens de vergadering 
van de Commissie voor Binnenlands Bestuur van 19 mei 2020 dat het gemeentelijk 
informatieblad van Drogenbos de taalwetgeving zou schenden. Mevrouw De Coninck 
verwees naar het taalregistratieformulier op de gemeentelijke website dat ook de 
taalwetgeving zou schenden. Ik gaf de provinciegouverneur van Vlaams-Brabant 
vervolgens de opdracht om dit te onderzoeken.

De gouverneur concludeerde in zijn advies dat het gemeentelijk informatieblad de 
taalwetgeving niet schond, maar het gebruik van een taalregistratiesysteem wel. Ik heb 
het advies van de gouverneur gevolgd en mijn standpunt meegedeeld aan de gemeente 
Drogenbos.

Dossier Kraainem
De aanleiding van het dossier van Kraainem werd gevormd door het bericht van een 
inwoner dat hij van de gemeente Kraainem een mondmasker had ontvangen met een 
Franstalige handleiding. Uit het onderzoek van de gouverneur bleek dat de gemeente de 
mondmaskers bezorgde op basis van een aanvraagformulier dat aangeboden werd op de 
gemeentelijke website, zowel in het Nederlands als in het Frans. Inwoners die het 
Nederlandstalige formulier indienden, kregen de gevraagde mondmaskers met een 
Nederlandstalige handleiding en inwoners die het Franstalige formulier indienden, kregen 
de gevraagde mondmaskers met een Franstalige handleiding. De betreffende inwoner had 
het Nederlandstalige formulier ingediend, maar kreeg door een vergissing bij de 
verwerking van de aanvraagformulieren een Franstalige handleiding toegestuurd. De 
gemeente heeft zich bij hem daarvoor geëxcuseerd. De gouverneur heeft niet kunnen 
vaststellen dat bij de verdeling van de mondmaskers een taalregistratiesysteem werd 
gebruikt. Ik heb het advies van de gouverneur gevolgd en mijn standpunt meegedeeld aan 
de gemeente Kraainem. In dezelfde brief heb ik de gemeente Kraainem ook gewezen op 
de onwettigheid van het gebruik van een taalregistratiesysteem, omdat mij tijdens de 
vergadering van de Commissie voor Binnenlands Bestuur van 2 juni 2020 werd meegedeeld 
dat de gemeente Kraainem een taalregistratiesysteem gebruikt.


